



CKA / ACK announces a new Board of Directors for 2018-19

June 11th 2018 - Following its annual general meeting, the Canadian Kinesiology Alliance / Alliance canadienne de Kinésiologie (CKA/ACK) is pleased to announce the composition of its new Board of Directors. The CKA/ACK also announced the continuance of Mrs. Marie-Claude Leblanc to the presidency of the organization.

"The CKA/ACK now counts delegates from nine of ten provinces on its Board of Directors – a historical moment. Kinesiologists are well represented alongside the Provincial Kinesiology Associations. I will pursue this important mandate to join the efforts in recent years to raise awareness of the profession. We will continue to expanding the representation of Kinesiologists on a national level by promoting and by providing advocacy of the profession of Kinesiology in Canada as our vision is to be recognized as the united voice for the profession of Kinesiology in Canada. With my experience of associations, I also will prioritize the development of services and activities for the member Provincial Kinesiology Associations and their members over the next year in conjunction with the new #KinVision2022 Strategic Plan.

Finally, on behalf of all our members, I wish to express our gratitude and thank all directors for their contributions and dedication. A special note to D.Darren MacDonald who resigned for which his many years of involvement in CKA were significant in its development and to Alexandre Paré to whom we wish good luck in all of his new endeavours. We are pleased to have benefited from their collaboration and experience, "said Mrs. Marie-Claude Leblanc, president of CKA/ACK.

Here is the new composition of the Board of CKA/ACK:

Mrs. Marie-Claude Leblanc, president
Mr. Matias Golob, past-president
Ms. Hardip (Happy) Jhaj, BCAA
Mrs. Minda Chittenden, BC
Mr. Jake Watson, AKA
Mrs. Kathlyn Mary Hossack, MKA
Mrs. Kathie Sharkey, OKA

Mr. Serge Bourdeau, FKQ
Mrs. Murielle Grangeon, QC
Mrs. Kendra Thibodeau, NBKA
Mrs. Marki Wong, NS
Mrs. Angelie Carter, PEI
Mr. Des Martin, NLKA

The Canadian Kinesiology Alliance is committed to supporting the advancement of kinesiology by supporting the ongoing professional development efforts of Kinesiologists and those engaged in the sciences surrounding human movement. On a regular basis, either on its own or in partnership, the Canadian Kinesiology Alliance promotes professional development and continuing education efforts.

SOURCE: Canadian Kinesiology Alliance / Alliance canadienne de Kinesiology (CKA/ACK)

For further information: France A. Martin, Executive Director CKA/ACK, info@cka.ca, RELATED LINKS : www.cka.ca



CKA / ACK annonce un nouveau conseil d'administration pour 2018-19

Le 11 juin 2018 - À la suite de son assemblée générale annuelle, l'Alliance canadienne de kinésiologie/ Canadian Kinesiology Alliance (L'ACK/CKA) est heureuse d'annoncer la composition de son nouveau conseil d'administration. L'ACK/CKA souligne également la continuité du mandat de Mme Marie-Claude Leblanc à la présidence de l'organisation.

«L'ACK/CKA compte maintenant des délégués de neuf des dix provinces à son conseil d'administration - un moment historique. Les kinésologues sont bien représentés aux côtés des associations provinciales de kinésiologie. Je vais poursuivre cet important mandat de promouvoir la profession et d'y conjuguer tous nos efforts pour la prochaine année. Nous allons continuer à représenter les kinésologues au niveau national, et promouvoir l'avancement et la défense de la profession du kinésologue au Canada. Notre vision est d'être reconnue comme une voix unie pour la profession du kinésologue au Canada. Avec mon expérience en associations, j'entends aussi donner la priorité au développement des services et des activités aux associations provinciales de kinésiologie et à leurs membres au cours de la prochaine année en conformité avec le nouveau Plan stratégique #KinVision2022.

Enfin, au nom de tous nos membres, je tiens à exprimer notre gratitude et à remercier tous les directeurs pour leur contribution et leur dévouement. Une note spéciale à D. Darren MacDonald qui a démissionné et pour laquelle ses nombreuses années d'implication dans CKA ont été significatives dans son développement et à Alexandre Paré à qui nous souhaitons bonne chance dans tous ses nouveaux projets. Nous sommes heureux d'avoir bénéficié de leur collaboration et de leur expérience », a déclaré Mme Marie-Claude Leblanc, présidente de l'ACK/CKA.

Voici la nouvelle composition du Conseil de l'ACK/CKA:

Mme Marie-Claude Leblanc, présidente
M. Matias Golob, président sortant
Mme Hardip (Happy) Jhaj, BCAA
Mme Minda Chittenden, CB
M. Jake Watson, AKA
Mme Kathlyn Mary Hossack, MKA
Mme Kathie Sharkey, OKA

M. Serge Boudreau, FKQ
Mme Murielle Grangeon, QC
Mme Kendra Thibodeau, NBKA
Mme Marki Wong, NE
Mme Angelie Carter, IPE
M. Des Martin, TLKA

L'Alliance canadienne de kinésiologie s'est engagée à promouvoir la kinésiologie en soutenant continuellement les efforts de perfectionnement professionnel des Kinésologues et ceux qui sont engagés dans les sciences entourant le mouvement humain. Sur une base régulière, soit en partenariat ou seul, l'Alliance canadienne de kinésiologie favorise le développement professionnel et la poursuite des efforts d'éducation continue.

SOURCE: Alliance canadienne de kinésiologie/ Canadian Kinesiology Alliance (ACK/CKA)

Pour plus d'informations: France A. Martin, directeur exécutif l'ACK/CKA, info@cka.ca www.cka.ca